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COMUNA SCHITU GOLE$TI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLE$Tr

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 30.08.2A22cu ocazia desfrgurlrii gedin{ei de lucru ordinare a Consiliului Local
Schitu Goleqti.

$edinla este legal constituita gi a fost convocatd de primarul comunei Schitu GoleEti in baza
prevederilor art. 133 alin. (l) din OUG nr.5712019 privind Codul administrativ gi a Dispoziliei de
convocare nr. 240 /24.08.2022.

$edinfa se desfrqoard la sediul Consiliului Local Schitu Colegti unde sunt prezen\i I5 consilieri
locali din num5rul total de l5 consilieri afla[i in func{ie.

La qedinf[ mai particip[ dl Miri16 Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Gole;ti, dl Vldducl
Cdtdlin, secretar general al comunei, dnaLeca Cristina, inspector superior la compartimentul contabilitate,
impozite gi taxe locale qi dl Nicoar[ Gheorghe, qef S.V.S.U.

Pregedinte de qedinlE este dl Balcd Constantin care prezintd proiectul ordinii de zi:

1. Aprobarea procesului verbal al;edin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Golqti din
data de 26.07.2022.

2. Proiect de hotlrire privind aprobarea constituirii "Asocia{iei pentru Dezvoltare
Intercomunitarl - ITI linutul Plai Mu;celean".

3. Proiect de hotdrflre privind stabilirea taxei de garan{ie la inchirierea Ciminului
cultural Lilzdre;ti pentru organizarea unor evenimente private.

4. Proiect de hotirfire privind amplasarea unor indicatoare rutiere de limitare a vitezei
pe drumuri publice locale de pe raza comunei Schitu Goleqti.

5. Proiect de hotirire privind stabilirea salariilor debazd pentru func{ionarii publici ;i
pentru personalul contractul din cadrul aparatului de specialitate al Primarului comunei Schitu
Goleqti si al serviciilor publice aflate in subordinea consiliului local, incepind cu data de 01.08.2022.

6. Informare privind lucrlrile executate de beneficiarii Legii nr. 416/2A01, in luna iulie
2022.lnformare privind lucrlrile efectuate in luna iulie 2022 de cltre contravenien{ii care au avut
de prestat activiti{i in folosul comuniti{ii ;i de citre persoanele cu sanc{iuni penale care au avut
obliga{ia de a efectua munci neremuneratr in folosul comunitrfii locale.

T.Prezentarea peti{iei dlui $erbinel Mihai-Rilzvan,inregistrati la Primiria Schitu Goleqti
cu n r. 6622/08.08.2022.

8. Diverse.
Dl primar propune suplimentarea ordinii de zi cuincd2 puncte qi anume:

- Prezentarea Raportului general privind starea ;i calitatea invl{imintului in comuna
Schitu Goleqti, in anul qcolar 2A2l-2022;

- Proiect de hotlrire privind concesionarea prin licita{ie public5 a terenului in suprafafi de
5500 mp, proprietate publicl a comunei Schitu Goleqti, situat in satul Lizlrepti, pct.,,Zdvoi-R6ul
Bughea".

Propunerea este aprobat5 in unanimitate.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 10 puncte qi este aprobat cu l5 voturi -pentru-.

Se trece la pct.L din ordinea de zi: aprobarea procesului verbal al qedin{ei ordinare a
consiliului local din data de 26.07.2022.

Procesul verbal este prezentat in plen.
Nefiind aduse amendamente la procesul verbal, se supune la vot qi este aprobat in unanimitate.

I



Se trece apoi la Prezentarea Raportului general privind starea si calitatea inv[{Smflntului in
comuna Schitu Goleqti, in anul qcolar 2021-2022, de cdtre dna Brebu C[tdlina-Elena, director al $colii
Gimnaziale Nr.l Schitu Goleqti.

Dna director: Anul acesta a fost un an bun pentru noi. Am avut rezultate bune qi foarte bune la
evaluarea nalional[. Am avut copii care au plecat cdtre licee militare, cdtre Colegiul Na{ional Dinicu
Golescu, cdtre Liceul "Dan Barbilian" dar qi la Liceul Tehnologic de Ia Pesclreasa.

La pagina 9 din raport privind Evaluarea nafionald, am frcut o statistici gi pe materii. Notele
copiilor sunt doar pe coduri nu se mai trec notele propriu-zise.

Au fost 37 de copii insuiqi, 30 au absolvit clasa a VIII-a qi 7 sunt repetenli. Cei 30 au qi promovat
;i merg mai departe cltre licee gi gcoli profesionale.

Avem pe Maria Ha(uchi elevd de la $coala Gimnaziald,Ldzdreqti care a fost al doilea candidat pe
jude( admis la Liceulmilitar.

Este {Ecutd qi o comparalie cu ultimii 3 ani de invifim6nt. Anul trecut a fost un an bun pentru cd
totugi am reugit si-i convingem atdt pe elevi cAt qi pe parinlii lor sd meargd cdtre liceu sau c6tre o gcoala
profesional[.

Tin sd vd mulfumesc pentru cd ali IEcut lucruri bune qi frumoase, atdt pentru qcolile din localitatea
noastrd cdt qi pentru copiii acestora.

La pagina 35 este o anex6 cu toate lucrdrile de reparalii ;i mentenanfd pe care le-am lEcut in aceast[
var6.

Mul{umim prim6riei qi consiliului local pentru sprijinul financiar qi pentru suplimentarea de
personal. Nu am terminat toate lucrdrile dar mai avem vacan{e in octombrie gi in decembrie si vom avea
qi atunci de lucru. Sdlile de clas5 sunt pregltite pentru inceperea noului an gcolar.

Dl Enache G.: A[i mai avut elevi de clasa a V-a care au plecat la C0mpulung?
Dna director: Am avut doar un singur elev de la $coala Gimnaziald Schitu Gole;ti care a mers

cdtreColegiul pedagocic"Carol l".Laclasa V-a nuestenecesaruntransfer,ei potmergesdseinscrie
in alt[ parte gi fbrd sd ne anunle pe noi. Din ce gtim pAnd in prezent, doar un singur elev a luat transfer.

Transferurile in principiu, se fac in vacan![, in mod excepfional se fac gi in timpul anului gcolar.
Pe 5 septembrie vom vedea exact c6!i elevi avem in clasa aY-a. Vom avea doud clase de a V-a, una la
Schitu Golegti gi una laLdzdreqti

Dl viceprimar: Vdd in acest raport qi puncte slabe. La ultimul punct privind abandonul scolar.
acesta este unul complex, dar la celelalte trebuie sd vE apleca{i mai mult gi totodatd sa lua}i mEsuri, pentru
cd se pot remedia relativ in bine.

Dl primar: $i in privinla abandonului qcolar qtiu c5 s[ptlmdna viitoare urmeazd sd semna{i un
contract de 8 miliarde (ROL) pentru prevenirea abandonului gcolar.

Dna director: Am depus in acest an dou[ proiecte pentru finanlare cu fonduri europene. La primul
este vorba de Programul nalional pentru prevenirea abandonului qcolar, pentru care urrneazd sI semndm
contractul de finanlare in s[ptdmdna viitoare. Al doilea proiect este pentru echiparea s[lilor de clas6 cu
aparaturdelectronicd (table interactive, laptop-uri ;i altele). Deocamdatd la acest proiect suntem ?n statutul
de rezerv6. A fost trimisd gi cererea de finanlare pentru acest proiect dar suntem rezervd,.

Referitor la primul proiect, acesta il vom desfrqura at6t cu p[rin{ii c6t qi cu elevii care sunt in
pericol de abandon qcolar. Vor fi niqte misuri cu care iivor stimula dar nu din punct de vedere financiar.
Va fi un ajutor pe care noi il vom da pdrin{ilor, care vor trebui sd in{eleagd cd copiii lor au nevoie de
qcolarizare, c5 trebuie sd mearg[ la qcoal6. Banii vor fi in plata psihologilor, a ONG-urilor, q.a.

Dl Pdtragcu F.: Inseamnd cI vom rdm6ne tot aga. Abandonul qcolar se combate prin stimulente
financiare gi prin activitatea suslinut5 a cadrelor didactice pentru a-i aduce la qcoald.

Eu cred ci abandonul ;colar;i in general cei care nu invaf6, vor aduce numai r[u societdlii acesteia.
Dna director: Nu numai pentru bani vor veni la gcoal6. Banii oblinuli vor fi pentru a aduce

psihologi sau O.N.G.-uri care se vor ocupa de toate aceste probleme.
Am avut qi qcoala de vard. S5 gtili c[ elevii au venit la toate activitatile ce s-au desliqurat in cadrul

acestei scoli.



Dl Enache G.: Cu telefoanele mobile la qcoalS, ce m[suri putefi lua dvs?
Dna director: Nu-i putem obliga sd nu aibd telefonul la ei. La fiecare inceput de an gcolar am avut

prevlzut in regulament, sd nu vind cu telefoanele la gcoal5, pdrinlii sd nu le dea telefonul la gcoalS.

Este recomnadat sI le lini acasd iar prin regulament am prevdzut ca telefoanele sI fie inchise in
timpul orelor de curs. Eu personal nu sunt impotriva telefonului mobil, consider cd. atdta timp cdt
profesorul iqi face ora intr-un mod atractiv, elevul nu se va uita pe telefon. $i atunci, acest aspect depinde
de profesor. De aceea nu sunt impotriva telefoanelor qi consider cd aga cum in diverse moduri incerc[m
sd atragem tehnologia in ;coli, de ce le-am interzice telefoanele!?

Dl Enache G.: Din punt de vedere financiar cum stali cu bugetul?
Dna director: Bine! Ne-am incadrat in sumele alocate. Ne-am organtzat gi am calculat banii astfel

inc6t sd avem cu ce pldti facturile la gaze qi la celelalte utilitali.
Dl Pltragcu F.: Am o rugdminte la dvs. In anul acesta 6 fifi un pic mai exigentd gi cu cadrele

didactice, pentru ca sd invele copiii mai bine. Sd avem rezultate mai bune, cred cd se poate.

Dl Balc[ C-tin: Profesorii sunt aceeaqi ca qi in anul trecut?
Dna dir. : Singura diferenld notabil5 este la matematici, prin faptul cd dna profesor Lepddat Florica

a ales sd se detaqeze in Piteqti. Mai are doi ani p6n[ la pensie qi a considerat cd naveta pe care o fEcea era
grea. Este obignuitd cu un standard mai sus. in locul acesteia va veni o altd dn6 care are catedrd completd
la noi. Este vorba de dna Mlddlina Burdu;a. Dna doreqte sd aibd gi continuitate.

in incheiere doresc si vd invit la deschiderea anului gcolar care va avea loc in data de 05.A9.2022,
dupd urmdtorul program: ora 09:00 - $coala ruddrie; ora 09:30 - $coala GimnazialdLdzdreqti si ora l0:00
la $coala Gimnazial[ Schitu Goleqti.

2. Proiect de hotirffre privind aprobarea constituirii o'Asocia{iei pentru Dezvoltare
Intercomunitarl - ITI finutul Plai Muqcelean".

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. ;edinla: proiectul de hotdrAre nr.
6932123.08.2022 qi referatul de aprobare cu nr. 6933123.08.2022 iniliate de primarul comunei Schitu
Golegti qi raportul de specialitate nr. 6934123.08.2022intocmit de secretar.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1 qi nr.2.
Dl primar: Poate vd amintili cd in urml cu cdteva luni, comunele care {Eceau parte din Asocialia

pentru Dezvoltare Intercomunitari "GAL Muscel" au lEcut un demers prin interven{ia dlui Mirea,
pregedintele acestei asocialii qiprin intermediul dnei primar Lasconi de la Cdmpulung, ca sd ne afiliem la
"A.D.l. - ITI Microregiunea Jara F[gdraqului". Numai cd ?n Adunarea Generald a comunelor care
formeazd"A.D.l.- ITI Microregiunea laraFdgfuagului", votul a fost negativ, pe motiv cd se oblin finanliri
pe perioada 2021-2027 pentru astfel de asocialii qi microregiuni. De ce sd mai impartl aceste fonduri pe
care le primesc cu ?ncd 30 de localit[fi. Din acest motiv, votul a fost negativ.

Drept urrnare, la iniliativa a 7 comune s-au {dcut demersuri ca sd infiinff,m noi o asocialie pe care
am numit-o "A.D.l. - ITI Tinutul Plai Mugcelean" cu mecanismul de finanfare al investiliilor teritoriale
integrate (lTI). Deja 7 localitdgi din cele 33 au hotdrdt aderarea la aceastd asociaJie. Astdzi qi mdine
urmeazd gi altele. Eu cred cd este un pas inainte pentru cd putem primi finan![ri pentru proiectele noastre.
Cheltuielile din partea comunei noastre nu sunt foarte mari. Capitalul social este unul simbolic ;i va fi o
contribulie a noastrd de aprox. 1000 lei/an qi at6t. Sunt deja discufii pentru obiectivele propuse spre
affagerea de fonduri, se preconizeazd mai ales pe energia verde, pe mediu qi pe investilii teritoriale
integrate.

Eu vd propun sd aprobafi acest proiect de hotdrdre pentru cd este o ;ansd in plus, o oportunitate sd
primim fonduri, mai ales cd noi facem parte gi din Convenfia Primarilor;i putem primi qi finan![ri directe
de la Uniunea European6.

Nemaifiind discufii, se supune Ia vot proiectul de hot[r6re ;i cu lSvoturi -pentru - este adoptatd
HofirArea Consiliului Locul Schitu Golesti nr. 40 din 30.08.2022.



3. Proiect de hotlr0re privind stabilirea taxei de garanfie la inchirierea Ciminului cultural
Lizlreqti pentru organizarea unor evenimente private.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. qedinf5: proiectul de hotdrdre nr.
6935123.08.2022 qi referatul de aprobare cu nr. 6937123.08.2022 iniliate de primarul comunei Schitu
Gole;ti gi referatul cu nr. 6929123.08.2022 intocmit de dna Bragd Bianca-Elena, director cdmine culturale.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiilor de specialitatenr.l si nr.3.
Dl primar: La ultimele evenimente ce s-au organizat la Clminul cultural Ldzdre;ti am avut ceva

probleme. Noi inchiriem aceste cdmine pentru evenimente private (nunfi, botezuri q.a.) dar se pare cI
organizatorii acestor evenimente sau firma de catering care aduce mdncarea gi apoi debaraseazd,
nerespectAndu-se ni;te reguli de bun sim{. Asta nu inseamnd cd trebuie s[ arunci ciorchinii de struguri de
pe mas6, cojile de banane q.a.

S-a colmatat releaua de canalizare. S-a incercat mecanic qi prin tot felul de metode dar nu s-a putut
decolmata decit prin slpare, prin spargerea conductei ;i inlocuirea unor coturi

Eu zic cd aceastd garan{ie nu este ceva de speriat. Am propus ca chiriaqul si dea la inceput suma
de 100 lei ca o taxl de garanfie pe zi de inchiriere. DacE la predarea localului funclioneazd,canalizarea,
funclioneazi centrala termicd ;i aragazul qi nu sunt scaune sau mese rupte, garanlia se restituie chiriaEului.

Dl Balc5 C-tin: Plrerea mea este cd aceast[ garanfie este cam mic6, adicd dacd lulm la bazd,
referatul de la prezentul proiect de hotdrdre , adicd" faptul cd angaja[ii primdriei au muncit acolo doud zile
ca sd repare ceea ce a fost stricat.

Dl $ipoteanu C.: Cum procedali in cazul in care valoarea pagubei este mai mare decdt garanlia?
Eu propun cataxa de garanlie sd fie de 500 lei/eveniment.
Dl primar: Noi am gdndit sI nu lulm o garanfie mai mare decdt taxa de inchiriere.
Dl viceprimar: Existd pericolul cataxa aceasta fiind atdt de micd sd picdm in extrema cealaltS. in

cazul in care unul care a inchiriat sd nu mai facd curdlenie gi sd renunle astfel la garanlie. Nu mai vine sd
o ridice de la primdrie.

Dl P[traqcu F.: $ti!i cum se face un eveniment la c[minul cultural. Se dd in primire localul, este o
procedur[, qi la sf6rgit trebuie sd predai vesela, mesele, scaunele gi sa laqi locul curat. Nu se poate sd nu
se facd curSlenie, numai dacd il laqi, dac[ vrei.

$i cu canalizareasd se facd ceva, nu este bine cum a fost lEcut6, cu coturile acelea.
Dl viceprimar: Eu sus{in cE existd totuqi acest risc qi consider cdtaxade garan}ie trebuie sd fie mai

mare.
Dacd cinevainchiriazd pentru o zi sau doud zile ;i nu pred[ apoi cheile; vine peste o zi sau doud.

Ce facem? S-au int6mplat astfel de lucruri cind nu s-a predat locafia ce a fost ?nchiriatf,.
Dl Balc[ C-tin: Aceasta s-a intAmplat inainte, cdnd nu aveam un director de cdmine culturale.
Dl viceprimar: Eu propun cataxa de garanlie sd fie de 200 lei/eveniment.
Dl Balcd C-tin: Avem 3 propuneri.
Se supune la vot varianta cu proiectul de hotdrdre in forma ini1ial6, adicl cu o garan{ie de 100 lei/zi

de inchiriere. Propunerea este respinsl cu 15 voturi -contra-.
Se supune la vot varianta cu taxa de garanfie de 500 lei/eveniment gi este respinsi cu 5 voturi -

pentru- qi 10 voturi -contra-.
Propunerea proiectului de hotdrdre in varianta cu o taxd de garanfie in valoare de 200 lei/ eveniment

este acceptat5 cu 10 voturi -pentru- gi 5 ablineri.
Astfel, avdnd in vedere cd proiectul de hotdrdre care a fost propus in varianta cu o taxd de garanlie

stabiliti la valoarea de 200 lei/eveniment, a fost aprobat cu 10 voturi -pentru- ;i 5 obyineri (Boghez G.M.,
Neagoe L.1., PdtraEcu F., Radu M.M. ;i $ipoteanu C.),este adoptatd Hotdrdreo Consiliului Local Schitu
Gole;ti nr. 4l din 30.08.2022.
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4. Proiect de hotlrdre privind amplasarea unor indicatoare rutiere de limitare a vitezei pe
drumuri publice local'e de pe raza comunei Schitu Golegti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. gedinf[: proiectul de hotdrdre cu nr.
6S2SllT.0S.2022inifiatdedlEnacheGeorge,consilierlocal;iraportuldespecialitatenr.6937l23.08.2022
intocmit de secretar.

Proiectul de hotdrdre a primit aviz nefavorabil din partea comisiei de specialitate nr.l.
Dl Enache G.: DupE cum ave{i materialul prezentatin fala dumneavoastrS, a fost o situalie nedoritd

pe str. Trandafirilor, cAnd o persoan[ care are o grddind aici dar nu locuiegte in comuna Schitu Golesti
vine qi intrd pe stradd cu autoturismul cu vitezd foarte mare. Nu-l intereseazi nimic, vine pentru a provoca
situalii neplScute. Consider c5 nu numai pe strada Trandafirilor ci gi pe alte str[zi din comunf, trebuie sd

instal[m niqte indicatoare pentru limitarea vitezei. Este in folosul nostru, pentru siguranla noastr5.
Dl Balcd C-tin: Cum ali ajuns dvs la limita de vitezd de 5 km/h, pentru cd gi cu piciorul pofi merge

cu 6-7 km/h. Asta inseamnd cd trebuie sd laqi maqina la capdtul strdzii qi sd mergi pe jos.
Dl Enache G.: Am zis 5 km/h pentru ci petoate strdzile sunt gi copii. In jurul institutiilor publice

exist[ acest indicator.
Dl $ipoteanu C.: Pentru restriclii de vitezd pe drumurile publice ne trebuie avizul Serviciului de

circulafie alpoliliei. Noi hotdr0m, aprobSm, dar fErd avizul serviciului de circulalie nu se poate.
Dl secretar: Conform prevederilor art.49 alin.(3) din OUG nr. 19512002:"Pe anumite sectoare de

drum, linind seama de imprejurdri gi de intensitatea circulafiei, administratorul drumului, cu avizul polifiei
rutiere, poate stabili ;i limite devitezd inferioare, dar nu mai pufin de 10 km/h pentru tramvaie gi de 30
km/h pentru toate autovehiculele."

Dl primar: Ca sd facem solicitarea pentru avizarea din partea poliliei, ne trebuie acordul consiliului
local.

Dl $ipoteanu C.: De acord, cu avizul serviciului de circulafie.
Dl Pdtragcu F.: Numai pentru o singuri persoanf, nu se meritd sI cheltuim noi nigte bani de la

primdrie.
Dl Enache G.: Eu am solicitat la nivel de comund.
Dl primar: Nu sunt strdin de ceea ce a fost acolo, am fost sunat de mai multe ori, chiar qi duminica.

Existd o persoan5 acolo care are un teren la limita cu linia CFR. $i polilia qtie de treabaaceasta. El circuld
mereu c[tre acel teren ca sd intre in conflict cu cei de pe strada Trandafirilor. El degeaba se duce la acel
teren, care este neingrijit; n-a mai intrat acolo de ani de zile. Terenul a fost supraimpozitat, nici poarta nu
se mai inchide pentru c[ este acoperitd de ieder6. Este o disculie qi un conflict intre el qi restul oamenilor
gi eu cred cd se poate lua o astfel de mdsur6, pentru cd s-a sesizat poli{ia care ne spune c[ nu exist[ in zond.
nici un indicator care sd limiteze viteza.

Atunci c6nd vom incepe lucrdrile la canalizare cred cE o sd se circule gi cu 5 km/h, nu vom mai
dori noi sd punem indicatoare.

Dl Duhomnicu N.: Atunci nu le mai punem acum, le punem dup[ ce se vor termina lucrdrile la
re{eaua de canalizare.

Dl viceprimar: Dacd se face ceva sd se facd numai punctual. Pentru cd nu se poate face la nivel de
comun[. Nici cetdlenii no;tri nu pot sd circule cu o vitezd max. de 30 km/h. Dacd vor circula cu 40 km/h
vor fi amendali de polifie. Va fi riscant ;i pentru cetd{enii noqtri. Sd circule cu 40 km/h nu este o problemd.

Dl Enache G.: Nu gtiu, trebuie sd g[sim solulia cea mai bund.
Dl viceprimar: Da. Dar nu mai pentru o situa{ie punctuald. Aceasta este problema.
Dl P5traqcu F.: Nu este mai bine si facem ni;te dAmburi din asfalt!?
Se supune la vot proiectul de hotdr6re Ei este votat cu 1 vot -pentru- gi l4 voturi --contra-, motivat

de faptul cE nu sunt respectate normele legale in vigoare.
Dl PStra;cu F.: Haide{i sd-l aproblm conform legilor in vigoare.
Dl Balca C-tin: Adic[ vreli sd supunem la vot un proiect de hotdr6re cu modificdrile aduse, in

sensul cd va fi amplasat indicator pentru limitare de vitezd, doar pe strada Trandafirilor cu respectarea
limitei legale devitezd. Haideli sd-l l6s[m pentru qedin{a urmdtoare.



Eu am supus Ia vot acest proiect aqa cum a fost propus gi nu a votat nimeni, pentru c5 se referl la
toatd localitatea qi nu se doregte si fie montate astfel de indicatoare peste tot. De asemenea limitarea vitezei
la 5 km/h pe drumurile publice este contrari normelor legale in vigoare.

Nemaifiind disculii la acest punct, pentru cI proiectul de hotdrdre a fost votat cu I vot -pentru-
;i 14 voturi - contra-este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti de respingere a
proiectului de hofirAre cu nr. 42 din 30.08.2022.

5. Proiect de hotlrire privind stabilirea salariilor de bazd pentru functionarii publici qi
pentru personalul contractul din cadrul aparatului de specialitate al Primarului comunei Schitu
Goleqti qi al serviciilor publice aflate in subordinea consiliului local, incepind cu data de 01.08.2022.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. qedinld: proiectul de hotdrdre nr.
6982123.08.2022 qi referatul de aprobare nr. 6983123.08.2022 iniliate de primarul comunei Schitu ColeEti,
raportul de specialitate nr. 6984/23.08.2022 intocmit de secretar qi raportul cu nr. 6985123.08.2022
intocmit de compartimentul fi nanciar-contabil.

Proiectul de hotirAre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l .

Dl primar: Proiectul de hotdr6re vizeazd doud categorii de de personal. Aici sd mai spunem cd nu
vizeazd funcfiile de demnitate publicd qi evident raportat la indemnizaliile consilierilor locali. Sunt dou[
categorii de funclii care sunt vizate, in primul rdnd pentru func{ionarii publici de conducere cum este cazul
secretarului general sau a unui funclionar public care chiar dac[ nu este de conducere dar coordoneazd
biroul, cre;terea este de cdteva zeci de lei, adicd pdnd la concuren{a indemnizaliei viceprimarului iar
pentru ceilalli cregterea este mai importantd, undeva la o medie de 14Yo.

Dl secretar a dat aviz de legalitate pentru acest proiect de hotIr6re. Au mai fEcut-o si alte primdrii.
Dacb sunt intreb6ri vd stdm la dispozilie.

Cu fondul de salarii cum stdm dna contabil?
Dna Leca C.: Vom vedea!
Cei care vor beneficia de o creqtere ugor mdritd a salariilor sunt muncitorii din cadrul S.C.U.P.,

pentru cd qi ei muncesc foarte mult. Md refer la munca fizicd. Si ei sunt colegii nogtrii qi meritd din plin
aceasti mdrire a salariului, chiar mai mult decAt noi salariafii din primdrie.

Dl $ipoteanu C.: P[i atunci, haidefi sI mlrim doar salariile muncitorilor.
Dl PStragcu F.: S5 in{elegem c6 pentru cei mai de jos este un procent mai mare, pentru cd pe undeva

pe sus cred cd salariile sunt destul de mari. Nu vorbesc de secretarul general sau de contabil.
Sunt salarii mari, mari... Mdcar acum aceqtia sd facd mai multd treab6.
Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 14 voturi -pentru - ;i o ubginere

( Enache G.) este adoptutd HotdrArea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 43 din 30.08.2A22.

Se trece apoi la dezbaterea urmltorului punct:
- Proiect de hotlrfire privind concesionarea prin licita{ie publici a terenului in suprafa{5 de

5500 mp, proprietate publici a comunei Schitu Gole;ti, situat in satul LIz5reqti, pct. "Zilvoi-Riul
Bughea".

Au fost prezentate in qedin!5: proiectul de hotdrdre qi referatul de aprobare nr.7144130.08.2A22
iniliate de primarul comunei Schitu Gole;ti qi raportul de specialitate nr. 7145130.08.2022 intocmit de
secretar.

Dl primar: in urm[ cu cAteva luni am dat un acord de principiu pentru concesionarea unui teren cu
suprafala de 45.241mp, in favoarea unei societdli comerciale. Din pdcate am constatat cd o parte din acel
teren face parte din trupul deizlaz Ciocdnei care este concesionat de AsociatialJtilizatorilor Pdsunilor
Comunale din Comunu Sthitu Golegti. in ultima perioadd am reu;it sa iniabulam, sd O.u.ni* ,oi
proprietarii terenului cu carte funciard ;i cu tot ce ne trebuie ;i acum suntem in misurl sd proced[m la
concesiune care se va face prin licitafie public[. S-a ldcut qi un raport de evaluare. intre timp qi societatea
interesatd a a revenit la solicitare, limit6ndu-se numai la o suprafala de 5500 mp care le este necesara.
Ave{i documentele in fa!d, urmeazd ca incepdnd de mAine sd demardm cu anunfurile gi procedura de
licitalie. Pentru alte detalii vd stau la dispozilie. $i reprezentantul societ6lii interesate a venit sd ne spund



ce vrea sd facd acolo. Mai avem o problem6 legat[ de mediu, referitoare la intre]inerea terenului pe care

sol icitantul gi-a asumat-o.
Dl Solomon I. (invitat): Revin in fala dumneavoastr6 pentru suslinerea cererii de concesionare a

terenului, sub o altd formd. Aqa cum a spus dl primar, suprafelele nu mai corespund din dou[ motive: unul
cf, o parte din teren este concesionat6 de asocialie qi nu am niciun interes ca sd intru peste ei ;i al doilea
motiv este cd suprafala care a rdmas intre noi gi cea concesionati de asocialie este o suprafalS din domeniul
public pe care dorim s5 o concesiondm. S-a auzit cI noi vrem sd inchidem drumul e acolo. in niciun caz!

Ca si elimindm orice discufie.
Este vorba de o suprafa![ de teren care este limitrofd societS{ii noastre, bSnuiesc ca ave{i o schilI

cu acest teren. Dac[ vd uitali pe partea st6ng6, paralel cu Rdul Bughea va r[m6ne o suprafald cu ldlimea
de 8-10 m pentru amenajarea drumului cdtre celelalte proprietdli private din Lunca Bughii. In cererea pe

care am depus-o am specificat c[ intrelinerea drumului qi a z[voiului cade ?n sarcina concesionarului.
Dl BalcS C-tin: Cade in sarcina dumneavoastri aqa benevol, pentru cd este in interesul dvs.

Din punctul meu de vedere consider cd prelul de pornire la licitalia pentru concesionarea acestui

teren este cam mare.
Dl Solomon I.: Ca sI faci un asemenea drum qi un baraj trebuie frcute nigte investilii. Este uqor

sd vorbili. Discu{iile acestea le vefi face dupi ce plec eu. Nu priviJi terenul aga cum aratd,in starea ini1ial6.
Preful este o.k. Asta este!

Dl viceprimar: Avem intocmit un rapoft de evaluare gi preful este unul minim, adic6 preful de

pornire la licitalia publica. Legea nu ifi dd voie s[ mergi mai jos de acest pre!. Asta trebuie sI se inleleagd.
DI Bacd C-tin: Eu am spus cd mi se pare foarte mult lin6nd cont de faptul cd terenul se aflE ?n

ruddrie qi acolo sunt depozitate ;i multe gunoaie.
Dl Bragd I.L.: Haide(i sd mai gAndim qi pentru Primdria Schitu Goleqti, nu numai pentru

concesionar.
Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 15 voturi -pentra - este adoptatd

Hofirhrea Consiliului Local Schitu Golesti nr. 44 din 30.08.2022.

6. Informare privind lucririle executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna iulie
2022.Informare privind lucrlrile efectuate in luna iulie 2022 de citre contravenienfii care au avut
de prestat activitlfi in folosul comunitl{ii qi de cEtre persoanele cu sanc{iuni penale care au avut
obliga{ia de a efectua munci neremunerati in folosul comunit[lii locale.

Dl Nicoard Gh.: Cred c5 fiecare dinte dvs a primit materialele pentru qedin![, deci qi situalia cu
munca prestatl de cdtre beneficiarii de ajutor social. in luna iulie am awt un numdr de 64 de dosare iar 6
dintre acestea nu au intrat la plat6, pentru cd titularii acestora nu qi-au efectuat orele de muncd.

Dintre cei care au arnenzi contravenlionale, unul singur a venit la munc6. Este vorba de Fieraru
R5zvan. $i acesta a venit numai pentru cdi-a trebuit o adeverin![ de la prim6rie; in rest nu a mai venit
niciunul.

Cei cu sancfiuni penale vin cAte 2-3 zile pe lun5. Atunci c6nd au liber vin gi fac o parte din
orele pe care le au de efectuat.

Dl Pitra;cu F.: Trebuie {Ecut6 curifenie pe toate strdzile, nu numai pe DN73.

7. Prezentarea petifiei dlui $erblnel Mihai-R{zvan, inregistratl la Primiria Schitu
Goleqti cu nr. 6622108.08.2022.

Dl $ipoteanu C.: Eu cred cd nu mai are rost sd o prezentdm. Este cineva care nu a vdzut-o? Eu
personal am citit-o gi cred cd depdgegte competenla unui consilier local.

Dl Pdtragcu F.: A amintit in aceastd petifie de prea multe legi. Cred cdi-a luat cam mult timp ca
sd caute in toate legile.

Dl secretar: Dl $erbdnel M.R. a frcut Ei cdtre primlrie mai multe solicitlri formulate inbaza
Legii nr. 54412001. A primit rdspunsurile la acestea in termenul legal. Nu qtiu dacd a fost mulfumit de
fiecare datd de rdspunsurile primite.



Dl Boghez G.M.: PIi ne spune c[ s-a trecut contractul de inchiriere nr. 581/15.02.2004 de pe o
firm5 pe alta qi a fost ilegal. Situalia este aceeagi la toate firmele de la Complexul comercial Ldz6reqti.
Numai la SC Gribo Andre Alex SRL s-a trecut contractul? S-a trecut la toate!

Dl secretar: in petilie se face referire qi la prelul chiriei care este mult mai mic fa{5 de cel platit de
ceilalli chiriagi.

Dl Boghez G.M.: Preful este trecut in contract. Nu este o problemd. Zice cd este pre! diferit pentru
suprafelele inchiriate infalamagazinelor. Nu este acelagi pre! la toate firmele care au inchiriat spafiile din
fa[a magazinelor?

Dl Duhomnicu N.: Din ceea ce am citit, ideea este cd orice modificare care s-a ldcut la contractul
inifial trebuia aprobati in consiliul local. Lucru pe care eu nu l-am auzit, pentru cele doud modificdri
fEcute la contract

Dl Boghez G.M.: Acelagi lucru s-a int6mplat la toate firmele din complex. Nu stabile;te el ce trebuie
lEcut!

Dl viceprimar: DI secretar trebuie sd ne dea un rispuns.
Dl Bragl I.L:: Dar cum std firma respectivd (SC David gi Maria Top SRL) in chirie, acolo? Cum

st[ firma aceea ?n spafiul de acolo?
Dl Boghez G.M.: Nu std in chirie! Chiriaqul este firma SC Gribo Andre Alex SRL. Existi contract

intre firme; ?n relafia cu prim5ria se ocupd SC Gribo Andre Alex SRL.
Dl Duhomnicu N.: A trecut prin consiliu atunci cdnd aceastd firm6 a inceput sd funcfioneze in spajiul

inchiriat de firma dvs? S-a trecut prin consiliu c6nd s-a mutat contractul de pe o firmd pe alta?
Dl Boghez G.M.: Dar nu s-a mutat. Suntem doar asociafi.
Dl viceprimar: Prin contract s-a stipulat cdplata de 20 euro/an se face de cdtre SC Domo Gribo DG

2003 SRL, firmd care nu mai exist5.
Dl Boghez G.M.: Nu! Se pldteqte de cltre SC Gribo Andre Alex SRL.
Dl viceprimar: Dle! SC Gribo Andre Alex SRL are contract cu primdria?
Dl Boghez G.M.: Sigur cd da! Are incheiat act adifional.
Dl viceprimar: Actuladifional este altd treabd,.

Dl Boghez G.M.: Aqa, gi qezi cd nu este legal !?
Dl secretar: Nu qtiu secretarul trebuie sI ne spun6.
Dl Pdtraqcu F.: $i uite aqa vorbim cAte unii ca s[ nu adormim. Sunt firme care nu au pl[tit Ia

prim6rie, nici chirie pentru spa{ii, nici energia electricd.
Dl Boghez G.M.: Acela;i lucru s-a int6mplat la toate firmele din complex. Fdrd trecerea prin

consiliu s-a lEcut latoate cele 3 firme.
Dl viceprimar: Eu zic decdt faptul c5 se schimb6 prelul . Nu se va mai pl[ti chiria de 20 euro/an.

Sd pl5teascd cum pldtesc qi ceilalli acum. Nu mai existd firma aceea, atunci sd pl[teascd c6t se pldtegte
acum de cdtre celelalte firme.

Dl secretar:Laaft.229 din Legea nr.3111990 privind societ[file comerciale, cu modificdrile gi
completirile ulterioare, aliniatul (1) are urmdtorul confinut: " societSlile in nume colectiv sau cu
rlspundere limitatd se dizolv[ prin falimentul, incapacitatea, excluderea, retragerea sau decesul unuia
dintre asociali, cdnd, datoritd acestor cauze, numdrul asocia{ilor s-a redus la unul singur."

Iar conform alin. (2) din acelagi articol: "Se excepteazd cazul in care in actul constitutiv existd
clauza de continuare cu mogtenitorii sau cdnd asociatul rdmas hotdrlqte continuarea existenlei societafii
sub forma societ[lii cu rdspundere limitatd cu asociat unic."

Dl viceprimar: Da. Dar r5mAne aceeagi societate.
Dl Boghez G.M.: Este acelaqi asociat la cele doul firme.
Dl viceprimar: Nu se mai poate pldti la fel. Firma care este acolo trebuie sd pl[teascd la primdrie,

nu in altd parte.

Dl Bragd I.L.: Nu este normal sd funclioneze altd firm[ acolo. Artrebui schimbat contractul intre
asociafii dvs gi firma respectivd care v-a inchiriat.

Dl Pdtraqcu F.:Acum existd contractul. S-au unit amdndoud societ[lile, adicd s-au asociat. $ti1i cum
este asocierea: unul participI cu spafiul, altul cu capitalul. Este aceeaqi firmd care are spa{iul.



Dl Balcd C-tin: Cine a inchiriat spafiul dl Boghez sau societatea?
Dl Boghez G.M.: Societatea, bineinleles! Cum sI inchirieze persoand fizicd?
Dl primar: Eu vI spun urmltorul lucru, dl secretar va face un raport de specialitate; dvs nu

trebuie s[ lua[i o decizie acum. in al doilea rAnd, pentru cd se face vorbire gi despre mine in aceast[ petilie,
eu vd spun doar at6t: in aceastd viafd nu ne alegem noi rudele dar trebuie s[ ne purtdm crucea.

Ii punem in vedere dlui secretar sdanalizeze care este cadrul legal, dac[ s-agreqit undeva, pentru
ci nu qtiu dacS puteli sd luali o decizie aici,pind nu vedeli un raport cu un punct de vedere legal.

Oricum, din punctul meu de vedere, pentru faptul cd se lucreazdlaacelacoperiq de la Complexul
comercial LdzdreEti, este normal ca toate chiriile de acolo sd suporte modificlri.

8. Diverse.
Dl Balcd C-tin: Mai intdi dl primar ne va prezenta situalia investifiilor din localitate, la acest

moment.
Dl primar: incep c, pct. l. Releaua de canalizare menajerd etapa allf;a.
In maxim o lund dezile, dac[ gi timpul este favorabil, se vafinaliza aceast[ lucrare, inclusiv cu

refacerea podefelor qi trotuarelor, qi turnare de asfalt pe anumite strdzi. Din plcate, trebuie sd vd spun ci
aici vom rim6ne datori in anul acesta. $i infelegeli gi de ce. Eu am mai spus-o gi altddat5, qi imprumutul
va fi mai mare qi ajutoarele de la Consiliul Judelean Argeg dorim sI fie mai consistente.

Am incercat cumva sd nu punem doud module care lucreazd la sta{ia de epurare. Ele sunt dou[,
pentru cdlucreazdin tandem, nu ne putem limita la unul. Iar aici in privinla modulelor, cregterile de preluri,
in general la fier gi la alte componente au fost substanliale.

Deci undeva la sfdrqitul lunii septembrie o sd facem recepfia la terminarea lucrdrilor. Eu sunt
mullumit de aceast5 lucrare. Urmeazd qi remedierile, mai sunt anumite zone unde exist[ spaliu intre
trotuar ;i borduri gi acolo trebuie turnat asfalt.

Sperdm s[ fie bine. Oamenii se brangeaz[ in continuare dar spuneli-le gi dvs cd trebuie sd fim qi

noi informafi pentru c[ din pdcate trebuie sA constat cI sunt qi relele de ap[ pluvialf,. O sa-i ludm pe cei
de la Edilul ;i pe dl Luca, ca s[ verifice acest aspect. Se colecteazd qi apa pluviald pentru cd se vede,
c6nd sunt ploi ?n sta{ia de epurare ajunge o cantitate enormd de ap6.

Dl Pdtragcu F.: Eu dac[ vreau, mdine md duc si sap gi md racordez la rc\eaua de canalizare. Nu
este corect, trebuie gi aprobare. Mi se pare cI ;i la ap[ trebuie un aviz de la primdrie.

Dl primar: Aqa este Ei recomandarea sd se facd o notificare la primdrie. S-au mai primit c6teva ;i
sdptdm6na aceasta.

Dl Pdtraqcu F.: In proiectul acesta s-au bdgat mai mulli bani pentru trotuare. S-au blgat mulli bani
gi in bordurile acelea care puteau intr-un fel sd fie refolosite, nu schimbate. S-au cheltuit mulli bani pentru
trotuare Ei nu gtiu ce au lEcut pentru cd in multe locuri s-au pus mult maijos decdt erau ele inainte. Apa
trebuia s5 se scurgd in rigole, dar de fapt acum cdnd ploui bdlteqte apa.

Dl primar: Dupd ce s-a turnat asfalt a fost o problemi la beton, dar panta a fost dat[ astfel incAt
apa sd curgl pe rigol6.

2. Reabilitare cl5dire social cultural5
Ne apropiem de frnalizare, se lucreazdlatrotuarele exterioare qi se vopseqte cu lavabilS pe interior.
tn zilele urmdtoare se va incepe cu montarea gresiei Ei faianlei la grupurile sanitare.
Undeva, in luna decembrie sau in ianuarie estim6m ci lucrdrile vor fi finalizate.

Dl Radu M.M.: Dar burlanele nu trebuiau puse sau rdmdn doar aruncdtoare? Doar acestea au fost puse gi

ati./".

Dl viceprimar: Ne uitdm pe documentalie ;i vedem. in primul r6nd toate construcliile care au fost
lZcute au avut prevdzute qi burlane pentru apele pluviale.

3. Sala de sport de la $coala Gimnaziala"Ldzdre;ti
Se lucreaz6 la partea de tavan. S-au adus ferestrele care se vor monta in perioada imediat

urmdtoare. Si evident, se va monta tabla pe acoperiq.
4. Sala de sport de la $coala Gimnaziald, Schitu Gole;ti.
Sa ldcut ziddrialaetaj, unde vor fi: camera centralei, spaliul tehnic, grupurile sanitare s.a.m.d.



De astdzi pAnI poimdine gi in sdptdmdna viitoare se va face aprovizionarea cu partea metalicd, a

acoperiqului, dupd care se va monta qi acesta.

O altA lucrare a inceput deja de ieri. S-a reugit cumva sd avem finanlare de 100Yo cu Distrigaz
pentru extinderea relelei de gaze naturale. Avem o convenJie cu Distrigaz Sud Relele. Este vorba de ulila
Marica, ulila Ghi{ulegti-Matei gi probabil, dacd timpul ne va permite mai avem doud extinderi in Valea
Pechii pe ulila Pitragcu gi ulifa Predoiu. Dar in afard de aceasta, pentru ci tot s-au modificat acele Ordine
ale Preqedintelui ANRSC in domeniul energiei, s-au prins incd 4 str[zi pentru extinderi Ei brangamente

care se vor face tot de cdtre Distrigaz, cu finanfare de 100%;o. Se vor face Ei acestea pAnI la sf6rEitul anului.
Este vorba de strada Rdducu in spate la Orfuelul minier, intrarea Olteanu pe Valea Pechii, o extindere la
Predoiu Haralambie qi incd una pe DC 732, este vorba de subtraversarea la calea ferat[ pe l6ng6 C[minul
cultural Ldzdreqti. Mai sunt cdteva case acolo p6nd la Miu.

Toate aceste extinderi se vor finaliza pdnd la sfArgitul anului. Unele sunt in lucru in momentul de

fald.
Referitor la investilia noastrd prin Programul Nafional "Anghel Saligny" privind canalizarea

menajer5, in ultima decadi a lunii septembrie o sI primim proiectul actualizat gi documenta{ia pentru avize
Aici nu sunt foarte multe avize. Nu depindem atdt de mult de "Drumurile Nalionale", nu avem

nevoie de aviz de la aceqtia dar vor fi avize de la Distri gaz, q.a.. Sperdm ca la sffirqitul lunii septembrie si
inclrc[m documentalia astfel inc6t s[ fim qi noi chema{i pentru contractul de finanlare, urmdnd ca dupS

semnarea contractului sd scoatem la licitalie qi acest obiectiv de investilii important.
Referitor la P.N.R.R. vegtile sunt bune ;i mai pulin bune. Pentru cl6direa $colii Gimnaziale Nr.l

Schitu Golegti este vorba de anvelopare qi de schimbare acoperig. Aici nu este nicio problem[ dar incd nu

aintrat in evaluare, urmeazd ca in perioada urmdtoare s5 vedem dacd vom primi sau nu clarific[ri.
Pe data de 10 august s-a depus proiectul pentru cele 5 stalii de re?ncdrcare autovehicule electrice

care este in evaluare. Avem insd o problem[ pentru cd deja ne-au cerut niqte clarificdri. Din plcate avizul
delaCEZ este negativ pentru stalia de reincdrcare din punctul "Radic Star". Acolo este o linie de medie
tensiune. La fel este o problemS gi la sta{ia din satul Loturi. In aceste condilii rdm6n 3 sta}ii dar ne-am
orientat gi deja se lucreazd, este posibil sd avem in total tot 5 stafii. Aceasta, pentru ci pe l6ngd reabilitarea
qcolii trebuie s5 facem qi dou[ sta{ii de reincdrcare qi acestea vor fi amenajate pe terenul din zona parcului
de la Or[qelul minier.

in schimb poate afi vdzut scandalul care a aplrut in pres6. Pe data de 19 august2022,la ora l0:00
s-a lansat Proiectulpentru iluminatul public. In 7 minute, de la 10:00 la 10:07, s-au epuizat fondurile de
750 milioane lei. In zona aceasta a prins doar comuna Jileqti, restul suntem pe dinafard. A fost o presiune
constantd gi se pare cd se va suplimenta acest fond astfel ?ncdt in luna septembrie sd prindem qi noi
finanfare.

Vd spuneam gi de "ADI - ITI finutul Plai Muscelean". S-au ndscut 2 idei de proiect la care se

lucreazd acum. Prin PNRR RomAnia s-a angajat s5 construiasc5 3000 km de piste pentru biciclete. Se
poate solicita finanfare gi de cdtre Consiliul Judefean Argeq. in urmi cu vreo dou6luni Consiliul Judefean
Argeg a frcut un schimb de experien{d cu Consiliul Jude}ean Braqov. $i aceqtia erau in cdutare avansatd
de a pregdti teren pentru piste de biciclete. Drept urrnare, un vicepregedinte de la C.J. Arge; coordoneazd
aceastd acliune pentru amenajarea de piste de biciclete la niveljudelean. Una din aceste piste se va face
pe Valea Rdului Tdrgului. Va pleca de la Lere;ti ;i va trece prin Cdmpulung, Schitu Goleqti, Mih[egti,
Stdlpeni, Ji{eqti, cdtre Mioveni.

Am v[zut ce se cere gi ne-am orientat. Am vdzut acest traseu de la Valea Pechii pe partea sting[ a
Rdului T6rgului, pdn[ la Bumegti qi p6nd in DN73 pe partea dreapt6.

Afl0nd dna primar de la C6mpulung de aceste propuneri s-a luat legltura cu C.J. Argeq Ei s-a ajuns
Ia concluzia cI se poate realizapist[ pentru biciclete, pe Valea R6ului Tdrgului. Le-am spus qi noi cd mai
avem doud desc[rcdri serioase in Rdul T6rgului. Dacd mergi de la sta]ia de pompe din Loturi, pe partea
stAngd a malului int6lne;ti de doud vdi care se descarcd in Rdul Tdrgului. Una este Valea Poienarilor gi

alta este Valea Pechii. Se pare c[ se vor finan[a qi doud podele destul de serioase. Deci in acest moment
este creionat5 aceastd variantd, mergAnd de la Lere;ti pe malul stdng al RAului TArgului.

l0



O altl problemd este legat[ de consumurile noastre de energie. SA ;tifi ca avem costuri extraordinar
de mari la energia electficS. Am avut o discu{ie qi cu asociafia ca sE construim un parc fotovoltaic. Pentru
aceasta ne trebuie un teren cu o suprafafd de minim 10 ha. Am discutat cu dl Ghebaru care rlspunde de
izlazul de la Stejeriq gi acesta a propus urmdtorul lucru: sd se construiascd un astfel de parc pe partea de

N-V a izlazului $tejeriq care are o suprafajd totald de 43 ha. Acolo este ;i linia de medie tensiune. Se

lucreazd la acest document. Din punctul meu de vedere dacd reuqim sd implementdm acest proiect s5 qtili
c[ vom avea reduceri serioase la cheltuielile cu energia electric5.

Dl Pdtraqcu F.: La clddirea situatd peste drum de primdrie, mi se parc cd s-a stagnat de tot cu
lucrdrile.

Dl primar: Se lucreaz[ la spafiile interioare. Sd gtili cI constructorul este in termen cu lucrdrile.
Dl Balcd C-tin: Referitor la traseul acela pentru biciclete, are vreo leg[turd cu "Transilvanica" sau

este considerat separat?
Dl primar: Este separat. Cei din Braqov vor sd facd 1000 km de piste pentru biciclete, nu cred cd

vor reuqi dar vor face destul de mult. Noi in Argeq avem Valea R6ului Tdrgului gi incd o vale, nu-mi
amintesc acum care.

Le-am qi povestit de faptul c[ noi avem deja frcut cadastru pe Valea R6ului TArgului ;i acum ne
folosegte acest lucru.

Dl Boghez G.M.. Sd vedefi atunci clrufele pe pista de biciclete...
Ce ld1ime yaayea aceastd pist6?
Dl primar: Va avea 1,5 m pe o singurd bandd qi 3 m pentru banda dubl5.
DI Pdtraqcu F.: N-am specificat ceva la pct. cu mdrirea salariilor. DacI s-au mdrit salariile qi sunt

destul de mari acum, sI se vadd qi la treab[ tot personalul prim[riei.
Dl Radu M.M.: Stilpii de la intrarea in prim[rie au ruginit gi trebuie vopsili.
Cu nisipul din parcul de joacd de la Costi![ ce se mai aude?
Dl primar: Desigur, se va aduce nisip. Mai trebuie sd Ei cosim acolo.
Dl viceprimar: I-a; invita pe toli consilierii la Complexul comercial Ldzfueqti sd se vadd ce se face

acolo numai cu muncitorii angajafi ai primdriei, pentru care gi dvs ali pus umdrul la mirirea salariilor
acestora.

Dl Boghez G.M.: Pe strada de la Linioard trebuie licut[ o defri;are.
O altd problem5, vid c[ dl Alexandru Pavelescu nu o spune in qedinfa consiliului local cd pe izlazul

din Cioc6nei, concesionarul bordeielor pagte cu oile pe izlazul asocia{iei. Este adevdrat?
Dl Pavelescu A.l.: Da, este adevdrat.
Dl Bragd I.L.: Atunci la concesiune, s-a discutat sd-i dafi qi acestuia o por,tiune din izlaz pe unde

sd treacd cu oile qi de asemenea sf, pasc[ cu oile pe por,tiunea de izlaz neutilizatd de asociafie.
Dl Balcd C-tin: Pentru cd suntem consilieri locali, trebuie s[ respectdm interesele consiliului local

qi nu si ne reprezent[m interesele proprii iar atunci c6nd lu[m hotdrdri sau particip[m la gedin]ele
consiliului sd avem in vedere ceea ce amjurat c6nd am fost aleqi consilieri locali. Pentru cd uneori a$a ne
mai pierdem qi este pdcat de oamenii aceia care ne-au votat.

Dl viceprimar: Poate cd ar trebui amintit acest jurdmdnt ?n fiecare qedinfd.
Dl Balc5 C-tin: $i ar mai fi o problemS. Primdria pierde niqte bani cu pregdtirea qi furnizarea

materialelor pentru qedin!6. Transmiteli-le ?n format electronic, asa cum s-a procedat pe perioada
pandemiei. Aqa mai reducem cheltuielile la bugetul local.

Nemaifiind discufii in qedinfa de ast[zi preqedintele de qedinf6 declar5 inchise Iucrdrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 17.ss

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de;edinld,
BALCA CONSTANTIN

Secretar general al cotnunei,
VLADUCA CATALIN
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